

DELIVERING AWARD-WINNING  
CONTENT TO THE WORLD  
与世界分享优质内容



LIFESTYLE

## AUS-SOME GETAWAY

Veteran actor Christopher Lee, together with Star Search winner Zhang Ze Tong and finalist Sheryl Ang, are off to Perth for a fun-filled getaway. The trio will be visiting the best of Perth's attractions and popular restaurants in this 2-episode travelogue. Their mentor during the Star Search competition, Christopher, will be letting his hair down and sharing his personal journey to stardom with the newbies.

It will be a journey of discovery for the newbies as they take in what Christopher has to share while reflecting on their own personal acting journey which they embarked on after the competition, all these amidst the beautiful landscape of Perth!

**Travelers:** Christopher Lee, Zhang Ze Tong, Sheryl Ang

## 与你澳游

资深艺人李铭顺，连同《才华》冠军张哲通以及12强之一的洪丽婷，出发前往澳大利亚的珀斯旅行，享受惬意又好玩的假期。

除了游览不可错过的景点，品尝著名餐厅的美食之外，师徒三人抵足谈心，私底下毫无保留的互动也将首次曝光。在观光珀斯美景的当儿，师傅铭顺还会与徒弟们分享他在演艺圈的心得。

**主持人:** 李铭顺、张哲通、洪丽婷

Language: Chinese

Episode: 2 x 30 minutes  
Producer: Mediacorp Studios  
Distributor: Mediacorp

For sales enquiries on content distribution:

Jesslyn Wong jesslynwong@mediacorp.com.sg

Grace Chia gracechia@mediacorp.com.sg

Pamela Teo pamelateoww@mediacorp.com.sg

Tracy Sim tracysim@mediacop.com.sg

<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





## AUS-SOME GETAWAY

### Episode 1

Ze Tong and Sheryl surprised their mentor Christopher by leading him to various attractions in Perth that he has never been before, including a special “spa” that holds a unique experience.

张哲通、洪丽婷为导师李铭顺安排了连串惊喜，带铭顺到一些他曾未去过的景点，还去了一个与众不同的“水疗”，让铭顺大为惊叹。

### Episode 2

The trio continues their journey to Rottnest Island, famously known to the world as the home of the happiest animal on Earth - the quokka.

师徒三人继续快乐的旅程，还到罗特尼斯岛去玩了一天，与世界闻名的萌宠短尾袋鼠近距离接触，乐翻了！